

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校通告 (第21 / 22-16號)

四十週年校慶活動「童心童樂」攤位遊戲暨課程簡介日

敬啟者：

本校訂於2021年10月30日(星期六)舉行四十週年校慶活動「童心童樂」攤位遊戲暨課程簡介日，誠邀 貴家長及 貴子弟蒞臨參與。隨函附上入場券乙張，當日活動內容詳情如下，請各家長垂注。

日期：2021年10月30日(星期六)

時間：下午1時至下午5時(各組按以下時段回校)

幼小班、幼兒班及低班：下午1時至下午3時

高班及校友組：下午3時至下午5時

地點：本校校舍(元朗錦綉花園市中心D座及E座一樓)

服飾安排：穿著便服

活動內容：校本課程簡介、自由參與示範課(需預先登記)、Story Telling、美藝製作、參觀校舍、攤位遊戲、夾公仔、抽獎。

備註：

1. 為保障參觀者可享一定社交距離之活動，請依入場券列明的時間到校參觀。
2. 由於疫情關係每張入場券只限一位幼兒及一位成人入場。
3. 所有參觀者須佩戴口罩、量體溫及潔手。
4. 倘若當日上午天文台發出懸掛或將懸掛黑色暴雨、八號風球等訊號，當日活動取消，或留意本園網站之最新消息。
5. 如有任何查詢，歡迎致電本園：2471 6461

此致

貴家長

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校



校長： 林琮美 啟
林琮美

2021年10月12日

C. & M. A. Fairview Park Kindergarten/ Nursery School Notice(21/22-16)
40th Anniversary School Celebration Activity "Children's Heart Children's Fun" Booth Game and Course Introduction Day

19th October, 2021

Dear Parents,

Our school is scheduled to hold the 40th anniversary school celebration activity "Children's Heart Children's Fun" booth game and course introduction day on October 30, 2021 (Saturday). We sincerely invite your parents and children to come and participate. Enclosed is an admission ticket. The details of the activity on the day are as follows.

Date: October 30, 2021 (Saturday)

Time: **1:00 pm to 5:00 pm (each group will return to school according to the following period)**

N class ,K class and K2 class: 1 pm to 3 pm

K3 class and alumni group: 3 pm to 5 pm

Location: Our School

Clothing: casual clothes

Activity content: introduction to school-based courses, free participation in demonstration classes (pre-registration required), Story Telling, art production, school building tour, game booths, dolls, and lottery draws.

Remark:

1. To ensure that visitors can enjoy activities with a certain social distance, please visit the school at the time specified in the admission ticket.
2. Due to the epidemic situation, each admission ticket is limited to one child and one adult.
3. All visitors must wear masks, check their body temperature and clean their hands.
4. If the observatory issues a hoisted or will hoist the black rainstorm, typhoon signal No. 8 and other signals in the morning, the activity will be cancelled on that day, or follow the latest news on our website.
5. If you have any enquiries, please call our garden: 2471 6461

Yours sincerely,



Helen Lam

Lam King Mei Helen
The Principal